

蓝牙模式下的操作说明

启动与关闭

1: 开机:长按电源键大约 3 秒钟左右, 开机后默认蓝牙模式, 蓝绿灯交替闪烁, 此时进入蓝牙配对状态 点击“YLFS-09BT”设备名即可连接。注: 首次使用须手动连接, 后续使用可自动回连已配对成功的设备。

2: 关机:长按开机键大约 3 秒钟左右关机, 电力过低时红灯快闪几下关机!

播放与暂停

蓝牙耳机在与设备连接后, ‘在播放音乐过程中’短按开机键音乐会被暂停, 再短按一次为手机音乐的播放!

歌曲切换与音量调节

1: 下一曲/音量加: 在 MP3 或蓝牙立体声播放状态下, 短按“▶▶|/V+”键, 蓝牙耳机会自动播放下一曲, 持续长按声音将随之加大!

2: 上一曲/音量减: 在 MP3 或蓝牙立体声播放状态下, 短按“|◀◀/V-”键, 蓝牙耳机会自动播放上一曲, 持续长按声音将随之减小!

FM/MP3 模式

FM 模式: 在开机状态下, 长按 FM/MP3 键即可进入收音模式, 再次长按即可退回蓝牙模式 进入收音模式后, 请为蓝牙耳机进行一次“全频道搜台”短按开机键则自动进入“全频道搜台”短按“▶▶|/V+”键, 即可切换下一频道信号, 短按“|◀◀/V-”键, 即可切换上一频道信号。

通话接听/挂断/拨打

1. 当有来电时, 按一下通话键即可接听来电, 双击即可拒接。

2. 通话完毕后按一下通话键即可挂机, 如对方已挂机, 本机便无需按通话键!

3. 蓝牙模式下, 双击通话键, 则自动拨打手机通话记录最后一次拨打的号码!

当电话打出或接听时, 如蓝牙耳机在播放音乐, 此时音乐自动暂停进入等待状态, 挂断后音乐自动继续播放!

TF 卡模式下的操作说明

在开机状态下, 插入 TF 卡, MP3 自动播放, 状态指示显示蓝灯慢闪!

LINEIN 操作说明

将音频线接口插入蓝牙耳机对应的接口, 这时蓝牙耳机自动断电, 方可将蓝牙耳机当做普通耳机用, 此时蓝牙耳机的其他功能则无用(断电状态)!

充电操作说明

1. 在蓝牙耳机第一次使用前, 建议请先蓝牙耳机进行次完整的充电!

2. 首先将充电插口插入到对应的蓝牙耳机充电插口上!

3. 接入充电器后, 充电状态红灯长亮, 充满后红灯熄灭!

4: 当电量不足时, 会有语音一直提示, 此时请将耳机进行充电, 避免造成电量过低耳机自动关机。

儿童模式切换: (即可将音量设置为适合儿童使用的音量)

连接三下通话键, 可自动切换为儿童模式, 再次三击可以切换为普通耳机模式。

注: 切换为普通模式时, 请先降低耳机音量, 避免因耳机音量徒增, 给听力带来损害。

Operation instruction for Bluetooth mode

ON/OFF

1.ON: Long press button ON/OFF for about 3s to switch on, Bluetooth state, the blue and green lights flash alternately, then it begins Bluetooth pairing mode"YLFS-09BT"

2.OFF: Long press button ON/OFF for about 3s. If voltage is low, the red light twinkles fast and then the phone is off.

PLAY/PAUSE

After the Bluetooth headset is connected to the device, short press ON/OFF when the music is on, the music will be paused. Short press it again to play the music on the phone.

NEXT/VOLUME UP

When MP3 or Bluetooth stereo phone is on: short press "▶▶ I / V +" to play the next song automatically; long press to turn it up volume.

BACK/VOLUME DOWN

When MP3 is on: short press "I ◀◀ /V -" to hear the last song with the headset; long press to turn it down volume.

FM/MP3

FM: Power on, long press FM/MP3 button into FM mode, long press again back to Bluetooth mode.

After entering the FM mode, please make a short press of "all channel channel channel search" for Bluetooth headset, and then you will automatically enter the "channel search" short press "▶▶ I / V +"key, you can switch to the next channel signal, short press "I ◀◀ /V -"key to switch the signal of the previous channel.

Answer/hang up/dial the call.

- 1.When there is call, press the call button can answer the call,double press to reject the call.
- 2.After the call, press the call button can hang up, if the other side hung up, no need press the call button.
- 3.In the Bluetooth Mode, Double click call button, the last number in the call record will be dialed automatically.

When the phone call out or answer the call, if the Bluetooth headphone are playing the music, the music will pause automatically and enter the Waiting State, the music will go on play automatically after hang up.

Operation instruction for TFcard

In power on mode, insert the TF card,MP3 will play automatically,the mode indicator shows the blue light flash slow.

Operation instruction for LINE IN

Insert the audio line to the interface of headset and then you can hear songs with it as normal headset Bluetooth state stop use(power off position)

Instructions for charging

- 1.Before use the headset for the first time,please charge it full.
- 2.First of all ,insert the charger interface to the charging interface on the Bluetooth headset.
- 3.Connect the charger and the red light shines :when it is fully charged,the red light will be off.
- 4.When the power is insufficient, there will be a voice prompt, please charge the headset at this time to avoid the headset automatically shutting down when the power is too low.

Child mode switching: (the volume can be set to the volume suitable for children)

Press the call button three times to switch to children's mode, and three clicks Press t
he call button three times to automatically switch to the children's mode. Click again
to return to the normal mode.

Note: when switching to normal mode, please reduce the earphone volume first to a
void hearing damage due to the sudden increase of earphone volume.

FCC Warning:

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment. This equipment has been tested and

found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- - Reorient or relocate the receiving antenna.
- - Increase the separation between the equipment and receiver.
- - Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- - Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement.